
Maritech Community - Møtereferat 6. januar 2023 
 

Til stede:  
Tom Thorgersen, Jinhua Fang, Vibeke Thu, Kristian Lysø, Jeanette Lysberg, Gjermund Bringsvor, Ole 
sande og Frida Svendsen.  
  
  

Introduksjon av Finefish  
Ole og Gjermund presenterer seg og snakker om deres daglige drift og 
arbeidsprosesser i FineFish.   

  

Introduksjon av eventuelle nye deltakere fra medlemmer (inkludere en ekstra deltaker fra 
hver bedrift om ønskelig)  

Kristian Lysø fra Williksen Williksen Export og Jinhua Fang fra Grieg Seafood presenterer seg.   

  
Kort oppsummering fra brukerforum i Molde 23-24.november 2022 

Første møte gikk med på å forme konseptet og mandatet til Maritech Community. Det blir 
også presisert fra at formålet fra brukerne sin side vil være å kunne stå  
sammen om å sette trykk på hvilke funksjoner og dokumentasjon som er  
viktigst å prioritere. Det er ønskelig å benytte Maritech Community til å finne  
løsninger på problemer som går igjen hos brukerne, brain storme og hjelpe  
hverandre å tenke bredt.   

  

Status bruk av Cloud hos hver av oss  
o Grieg Seafood  
o Finefish  
o Williksen  
o Villa Seafood  
 
Gjennomgang hvilke moduler og arbeidsprosesser som brukes av 
medlemsbedriftene over.  

   

Nytt fra Maritech, oppfølging av saker/forslag (Frida)  
 

Kundedagen 2023 
Årets kundedag legges til 31.mai - 01.juni med Ålesund som base. Vi kan røpe at det vil 
bli båttur til Hjørundfjord.  
 
Under møtet ble det fremmet forslag og ytret ønske om at programmet også holdes 
relevant og interessant for dagens trading-brukere i tillegg til Maritech Cloud. Vi ønsker 
gjerne flere faglige innspill til programmet. 
 
Nye signeringer  
Siden august 2022 har Maritech signert 12 nye konverteringskunder på sjømat fra 
trading til Cloud. De siste månedene har det også vært mange nye signeringer på nye 
kunder som kommer inn på Cloud. Blant annet gjelder dette Kingfish, Eide fjordbruk, 
Fram Seafood, Kvarøy, Arnarlax og Nordlaks. 

  

 
 



 
 
 
 
Annet  
  

Offentlig medlemsliste deltakerbedrifter  
Det blir vedtatt at det skal ligge en åpen medlemsliste over alle deltakterbedrifter på 
Maritech Communitys hjemmeside.  

  
Referansekunder  
Tom og Grieg har vært referanse for Maritech rundt implementering og bruk av systemet. 
Han håper at også resten av Maritech Community kan ta en slik rolle og gi ærlige 
tilbakemeldinger både det stilles konkrete spørsmål rundt system og moduler fra potensielle 
brukere, og kan fremme det positive med bruk av Maritech Cloud.   
  
Konsulentarbeid vs utviklingarbeid   
Det blir påpekt viktigheten av å skille mellom konsulentbistand og videre utvikling: når det 
meldes inn oppdrag til konsulent er det viktig at det spesifiseres at det meldes inn noe som 
oppfattes som en feil – og ikke et utviklingsoppdrag som skal faktureres. mottar oppdrag fra 
bruker – er det viktig at det spesifiseres at det rapporteres inn en feil og at det ikke skal 
faktureres som et utviklingsoppdrag.   
  
Mandat og vedtekter 
Dokumentet "Mandat og vedtekter MaritechCommunity" som ble sendt ut torsdag 5.januar  
ble enstemmig vedtatt.  
  
 

  
  
Frida Svendsen  
Representant, Maritech   

 


